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Solbjerg Idrætsforening Generalforsamling 20. marts 2024 
Fremmødte: Troels, Thomas K, Michael Møller, Arne, Dorte, Louise Perry, Charlotte, 
Anders, Leon, Julie, Søren, Preben, Anni, Dennis, Mia 
 
Indledning - Anni fortæller om Idrætscentret 
Stiftende Generalforsamling i juni 2023 og er nu en helt selvstændig forening. 
Økonomien = 23 mio, 15 mio fra Aarhus kommune (7+5+3 mio, givet af 3 omgange) 
Byggerådgiver (ingeniør) er i gang, udbudsmateriale er ved at blive udarbejdet. Der er valgt 4, som 
byder ind på projektet (BaseErhverv, LPH, Dansk hal, Halbyg). Materiale sendes ud medio april. 
Der er aftalt et felt med Aarhus kommune, hvor der også sikres, at der stadig er fodboldbaner, 
tilbud skal ligge inden for dette felt. Ibrugtagning forhåbentlig i 2026. 
Pengeindsamling via murstenssalg, events (flaskeindsamlinger, juletræsfest, nytårsløb, bazar), 
erhvervspakker (ALLE må gerne komme med emner) og fondsansøgninger 
Sidste del af projektet skal lånes af Aarhus kommune, men jo mere der kan samles ind jo mindre 
skal vi låne og betale renter af efterfølgende (kommunen har godkendt, at der kan lånes op til 9 
mio). 
Mange kommunale magistrater er inde over (Sport&Fritid, Børn&Unge osv) 
 
 
Agenda for generalforsamlingen 
a) Valg af dirigent og stemmetæller 
Dennis Rohde vælges som dirigent 
Søren stemmetæller 
 
b) Beretning fra hovedformanden til godkendelse 
Projekter: sauna, klubhus ved Søsporten, kunstgræs, hallen, Sportscafeen 
Emner der er gennemgået i HB: fælles klubdragt, brugen af trænere osv 
Nyt projekt: hjemmeside 
Events: fastelavn, damefrokost – og planlagt nye til 2024: Tørfisk og Ølsmagning 
Ingen kommentarer til beretning og den blev godkendt 
 
Kristines noter kom efterfølgende og er vedhæftet her: 
Året har været præget af få hænder og mere drift end udvikling.  Mia har ydet en kæmpe indsats i året og 
det vil jeg gerne sige kæmpe tak for.  Der er styret sikkert igennem mødeindkaldelser, referat og alt muligt 
andet.   Jeg selv har ikke kunnet give lige så mange frivilligtimer som jeg har kunnet før, idet nyt arbejde 
skulle indkøres.  
  
Leon har fået sat et regnskab sammen og jongleret med tal, moms og en masse arrangementer er løbet 
igennem hans hænder.  Et stort arbejde, så tusind tak for det.  
Desuden blev året hvor vores opsparing fra 2010 blev udmøntet og pengene blev sendt videre til det 
nyoprettede Solbjerg idrætscenter.   Alle medlemmers foreningskontingent bliver nu brugt til at 
fremtidssikre idrætten i hallen i Solbjerg for en god årrække. 
Nyt idrætscenter:  
der bliver arbejdet hårdt for at hente penge hjem, blive helt klare i spyttet omkring arealer, og afklare en 
masse snitflader over til skolen.  Bestyrelsen og organisering på plads 
  
Sportscafeen 
Klasselokale i sportscafeen, skolen er presset 
Den går godt – flot overskud og opbakning.  masser af aktivitet, flere frivillige men i par.  Det betyder 
mindre åben tid. Kommer til at mangel ny ’bestyrer’ da Marianne holder.  Har Ydet en kæmpe indsats. 
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HB møder 

• Mange emner har været vendt på forretningsudvalgsmøder og Hb møder.  
• Vi har haft besøg af Lystrup Svømmebad og foredrag om deres tilgang til byggeri og 

optimering 
• Der har været et fælles ønske fra FU omkring træningsdragter samlet i sif til alle 

idrætsgrene men er pt skudt ned.  
• Emner som : 
• Forsikringer, 
• multikontingent, 
• åben idræt 
• unge aftener, 
• vi har haft medlemsanalyse som fokus 
• og så deler vi stort og småt når snakken går rundt blandt afdelingerne. 
• Vi har talt Frivilligbank og opgaver til flere.  
• Der er stor fokus fra FU omkring hjemmeside og conventus og der bliver til stadighed 

arbejdet med en optimering, men vi har virkeligt brug for hjælp til at gøre hjemmeside og 
vores systemer mere driftssikre og mindre sårbare, samt implementere nye features såsom 
betaling pr. abonnement og meget andet.    her er masser af udvikling for 2024. 

• Bordtennis kom til i 2023 og fik udvidet idrætstilbuddet . mange tog imod. 
  
  
Tak til vores trofaste sponsorer gennem året. Især skal lyde en stor tak til Rema 1000 og SuperBrugsen 
Solbjerg for stor velvillighed gennem sponsorater.   Det hænger rigtigt godt sammen at vi støtter hinanden 
og derfor køber vi også ind lokalt til vores store arrangementer i byen.  Et stærtk samarbejde. 
  
Et stort rungene tak skal lyde til alle de aktive i idrætsforeningen der løber stærkt og giver af deres tid for at 
vi samlet set kan have et godt og varieret idrætstilbud. Det betyder noget for en levende by - verdens 
bedste lokalsamfund. 
 
 
c) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Leon gennemgik regnskabet 
Søren: hvad skal facilitetskonto bruges til i 2024 – det skal besluttes i HB 
Regnskabet blev godkendt 
 
d) udgår 
 
e) Fremlæggelse af handlingsplan og budget til orientering 
Mia vidste nedenstående budget 2024: 
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f) Valg af forretningsudvalgsmedlemmer for to år 
Charlotte er interesseret i kassererposten, sidder til dagligt som bogholder 
Anders er også interesseret i kassererposten, er økonomidirektør i Brdr Kier 
Julie, sektorformand i FOA er også valgt ind for 2 år 
 
g) Valg af suppleant for ét år 
ingen stillede op 
 
h) Valg af revisor og revisorsuppleant for ét år 
Generalforsamlingen ønsker at vælge de 2 nuværende. Der sikres efterfølgende, at de er 
ok med det. 
 
g) Eventuelt 
Ingen havde noget til eventuelt   Dato: 
 
 

Dirigent 
Dennis Rohde Ladegaard 


